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Από το υπ’αριθ. 1 / 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
Αρ. απόφ. 1 /99 

                                                                    Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εκλογή προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 

 
       Σήμερα  27 Ιανουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και 
ώρα 14:00 συνήλθε σε συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 25-1-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους  και δημαρχιακούς  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33  μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  
Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης   Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης    
3. Δ. Ταχματζίδης    
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης    
8. Δ.  Πέτκος    
9. Κ. Κόλβατζης    

10. Ε.  Λελεκάκης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Κ. Γκαβαϊσές   Πάρεδροι 
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης    
14. Ν. Χαμαλής    
15. Σ. Γεωργιάδης    
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της 
17. Π. Πιτούλιας υπ΄αριθμ.4/99 απόφασης αποχώρησε ο  
18. Α. Κεσίδης κ. Α. Κεσίδης 
19. Α. Σουμελίδης  
20. Α. Ταραλάς  
21. Χ.  Σκουμπόπουλος  
22. Χ. Γεωργιάδης  
23. Β. Γιαννουλάκης  
24. Σ.  Παναγιωτίδης  
25. Λ. Τσαβδαρίδης  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος  
27. Ε. Σοφιανίδης  
28. Ε. Λευκοπούλου  
29. Ι. Ακριβόπουλος  
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
31. Ε. Κουκουρδής  
32. Γ. Μανακούλης  
33. Π. Αγαθαγγελίδης  



 Ο προεδρεύων πλειοψηφών δημοτικός σύμβουλος κ. Μενέλαος Ποτουρίδης 
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και αφού ευχήθηκε στους δημοτικούς 
συμβούλους καλή θητεία και δημιουργικό έργο, έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο 
οποίος είπε στο συμβούλιο ότι Κυρίες & Kύριοι δημοτικοί σύμβουλοι σας 
καλωσορίζουμε, καλωσήρθατε στο Δημοτικό Σύμβουλο της πόλης. Οι περισσότεροι 
από σας ή αρκετοί από σας έχουν και στο παρελθόν  θητεύσει σ΄αυτή την αίθουσα 
και έχουν μια βαθιά γνώση και των διαδικασιών και της μεγάλης σημασίας που 
έχουνε οι αποφάσεις του Δημ. Συμβουλίου σ΄ότι αφορά την ανάπτυξη & την πρόοδο 
της πόλης μας. Δεν θέλω  να επαναλάβω αυτά που στο σύντομο χαιρετισμό μου 
προχθές κατά την κοινή μας ορκομωσία σας κατέστησα κοινωνούς των απόψεών μου  
σε σχέση με το πόσο σημαντική είναι αυτή η 4ετία. Καλωσορίζουμε και τους νέους 
συναδέλφους που είτε προέρχονται από τα πρώην Κοιν. Συμβούλια  κι  έχουν βέβαια 
μια πολύ μεγ. εμπειρία σε σχέση με το θεσμό της Τοπ. Αυτοδιοίκησης, είτε 
πρωτοεκλέγονται, προσδοκούμε  όλοι μας έναν γόνιμο και ουσιαστικό διάλογο, σε 
μια ουσιαστική συνεργασία με πάνω απ΄όλα στόχο μας το καλό της πόλης. Ηθελα να 
διαμορφώσω και μια πρόταση προς το Σώμα που θ΄αφορά συνολικά τις δημαιρεσίες, 
τόσο σ΄ότι αφορά την εκλογή του προεδρείου, όσο και σ΄ ότι  αφορά την εκλογή των 
μελών της δημαρχιακής επιτροπής. Την τελευταία 2ετία της προηγούμενης 4ετίας το 
Δ.Σ. έκανε ένα τολμηρό βήμα. Θεσμοθέτησε ή τουλάχιστον για πρώτη φορά όλες οι 
παρατάξεις τότε του Δ.Σ. σε μια κοινή θέση την οποίαν εξέφρασαν, θεώρησαν ότι 1ον 
το προεδρείο δεν πρέπει να είναι μονοπαραταξιακό αλλά διαπαραταξιακό και βέβαια 
δεν περιόρισαν, όπως το έκανε και προηγουμένως το Δ.Σ. την συμμετοχή της 
αντιπολίτευσης στη δημαρχιακή επιτροπή στο 1 μέλος που όριζε και τότε ο κώδικας 
και που ορίζει και τώρα, άλλα συμφώνησαν να υπάρξει εκπροσώπηση της 
αντιπολίτευσης στη δημ. επιτροπή από 2 μέλη. 
 Θέλω λοιπόν να πιστεύω ότι σ΄αυτό το πνεύμα πρέπει να κινηθούμε και το 
παρών Δημ. Συμβούλιο. Στο πνεύμα δηλ. μίας εμπράκτως από την πρώτη στιγμή 
διάθεσης για μία γόνιμη και ουσιαστική συνεργασία. 
 Η πρόταση αφορά ακριβώς ότι θα πρέπει το προεδρείο να είναι  
διαπαραταξιακό, ο πρόεδρος του Σώματος σαφώς θ΄ανήκει στη συμπολίτευση ο 
Αντιπρόεδρος θ΄ανήκει στην Αντιπολίτευση, και θα ορισθεί από εσάς και εάν ο κ. 
Αγαθαγγελίδης θέλει να καταλάβει τη θέση του γραμματέα του Δ.Σ., καλώς, επειδή η 
δική του Δημ. ομάδα αποτελείται ουσιαστικά από 1 μέλος, άλλως θα καλυφθεί από 
πλευρά της συμπολίτευσης. Και βέβαια το ίδιο πράγμα πρέπει να ισχύσει & στη 
Δημαρχιακή Επιτροπή και που βέβαια δεν θα υπάρχουν άλλες υποψηφιότητες και 
όλοι μας, όλοι σας, θα πρέπει να ψηφίσετε όλους τους υποψήφιους, στο βαθμό που 
γίνει αποδεκτή μια τέτοια πρόταση, που νομίζω ότι δείχνει και την καλή διάθεση με 
την οποία απ΄την 1η στιγμή όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι αντιμετωπίζουν τις 
προκλήσεις της νέας 4ετίας. Εάν γίνει αποδεκτή η πρόταση μετά αμέσως θα πάρω το 
λόγο για να σας προτείνω ποιος από πλευράς της συμπολίτευσης προτείνεται να είναι 
πρόεδρος του Σώματος την επόμενη 2ετία. 
 Ποτουρίδης : Ορίστε κ. Σκουμπόπουλε. 
 Σκουμπόπουλος : Κύριε Προεδρεύοντα, 
 Κυρίες και Κύριοι συνάδελφοι, 
 Με ιδιαίτερη συγκίνηση επιστρέφω, με άλλο ρόλο βέβαια, στην  αίθουσα του 
Δημοτικού Συμβουλίου χώρος γνωστός και αγαπημένος  σε μένα. 
 Με υψηλό αίσθημα ευθύνης και με το σεβασμό που απαιτεί η ιστορία  της 
πόλης και της ευρύτερης περιοχής δώσαμε την Κυριακή 24-1-99 τον προβλεπόμενο 
από τον Δημοτικό κώδικα όρκο και αναλάβαμε τα καθήκοντα ως νέα δημοτική αρχή 
του ενιαίου Δήμου Βέροιας. 
 Ο συνδυασμός μας "ΑΝΑΝΕΩΣΗ  ΤΩΡΑ", που έχω την τιμή να εκπροσωπώ, 
επιθυμεί από την πρώτη κιόλας στιγμή να ξεκαθαρίσει και να τονίσει προς πάσα 
κατεύθυνση ότι : 



 Θα τηρήσει την υπόσχεσή του. 
 Θα εργασθεί με ζήλο και συνέπεια για την προκοπή του Δήμου. 
 Θ΄ αγωνισθεί και με γόνιμο διάλογο εντός και εκτός του Δ.Σ. θα 

προωθήσει συνεργασία για την επίλυση των προβλημάτων του Δήμου και 
την ανάπτυξη της πόλης και των οικισμών επ΄ ωφελεία των δημοτών. 

 Θ΄ ασκήσει δημιουργική αντιπολίτευση με τρίπτυχο τη ΝΟΜΙΜΟΤΗΤΑ - 
τη ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ - τον  ΣΕΒΑΣΜΟ  ΣΤΟ   ΧΡΗΜΑ  ΤΟΥ  ΔΗΜΟΤΗ. 

Η παρούσα δημοτική αρχή έχει να επιτελέσει έργο πολύ σοβαρό γιατί 
συμπίπτει η θητεία της με την πρώτη εφαρμογή του νόμου "ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ"  ενός 
νόμου με πολλά κενά, ενός νόμου που θα δημιουργήσει πολλά προβλήματα στους 
κατοίκους των πρώην οικισμών εάν δεν οργανώσουμε  σωστά τον ενιαίο Δήμο. 

Η παρούσα δημοτική αρχή πρέπει να βάλει σωστά και γερά θεμέλια για την 
ανάπτυξη του ενιαίου Δήμου την ισομερή ανάπτυξη της πόλης και των οικισμών, του 
κέντρου και της περιφέρειας. 

Για να γίνει όμως αυτό οφείλουμε όλοι να δούμε αυτά που μας ενώνουν και 
να προσπεράσουμε αυτά που μας χωρίζουν. 

Τα σύγχρονα προβλήματα απαιτούν συμμετοχή, δράση και αποφασιστικότητα 
απ΄ όλους μας. Μ΄ αυτές τις σκέψεις και κλείνοντας εύχομαι δημιουργική τετραετία, 
καλή χρονιά, προσωπική και οικογενειακή υγεία και προκοπή σ΄ όλους μας.  

Και τώρα κ. προεδρεύοντα ν΄ απαντήσουμε στην πρόταση του κ. Δημάρχου. 
Πρόθεση του συνδυασμού μας είναι να συνεργαστεί όπως είπα και προηγουμένως 
για το καλό του ενιαίου Δήμου της Βέροιας. Θεωρούμε ότι οι ψηφοφορίες είναι 
μυστικές και δεν μπορεί συλλήβδην να κάνει πρόταση ο κ. Δήμαρχος ή εγώ ή ο κ. 
Αγαθαγγελίδης ποιοι θα είναι και θα τους ψηφίσουμε όλους. Οι δημ. σύμβουλοι 
εκφράζουν ελεύθερα τη γνώμη τους και ψηφίζουν ελεύθερα στο παραβάν. Δεν θα 
συμμετάσχουμε μόνο στο διαπαραταξιακό προεδρείο. Το αφήνουμε  αυτό για σας. 
Εμείς δηλώνουμε ότι θα συμμετάσχουμε  σε όλες τις διοικήσεις των νομ. προσώπων 
των δημ. επιχ/σεων  και στις επιτροπές που προβλέπονται από τον  Κωδ. και τη 
νομοθεσία του Δήμου . Αφήνουμε το Προεδρείο να δουλέψει η συμπολίτευση όπως 
νομίζει καλύτερα και να ετοιμάσει και το διάλογο κ. προεδρεύοντα, της άλλης διετίας 
και ανάλογα με την πορεία για την άλλη διετία θα δούμε εάν θα είμαστε στο 
διαπαραταξιακό προεδρείο. Οσο για την δημαρχιακή επιτροπή, για να μην  παίρνω 
ξανά το λόγο κ. προεδρεύων,  νομίζουμε ότι πρέπει  η αντιπολίτευση ή οι 
επιλαχόντες συνδυασμοί να μην χρησιμοποιούμε  όρους που δεν προβλέπει και ο 
κώδικας, πρέπει να έχει 3 συμβούλους. 

Αγαθαγγελίδης : Να πω δύο λόγια. Θα έχουμε την ευκαιρία τα 4 χρόνια να 
πούμε και τις απόψεις μας  να δείξουμε και με τη στάση μας τη συνέπεια και την 
αγωνιστικότητά μας,  για το καλό της πόλης . Για την πρόταση  να περιοριστώ, για 
να διευκολύνω και τη διαδικασία. Συμφωνώ κι εγώ πως πρέπει το προεδρείο νάναι 
διαταραταξιακό, σίγουρα βέβαια δεν έχει ιδιαίτερες  αρμοδιότητες, το ξέρετε όλοι, 
παρά μόνο βέβαια ο διευθύνων τη συζήτηση που είναι κάθε φορά ο πρόεδρος του 
Δ.Σ., ή όποιος τον αναπληρώνει, αλλά σίγουρα έχει ενδιαφέρον σημειολογικό και 
μόνο το ότι δηλ. δηλώνουμε έμπρακτα μ΄αυτόν τον τρόπο ότι όλοι έχουμε τη 
διάθεση να συμμετάσχουμε από όποια θέση στη  διαχ/ση των ζητημάτων του δήμου 
αλλά και της ίδιας της διαδικασίας του Δημοτικού  Συμβουλίου . Εγώ πιστεύω ότι 
καλό είναι να υπάρξει αντιπρόσωπος και από την άλλη παράταξη που εκπροσωπείται 
από τον κ. Σκουμπόπουλο  σύμφωνα μ΄αυτά που μας είπε αλλά ενπάσει περιπτώσει 
είναι δικαίωμα του κάθε συμβούλου να θέσει υποψηφιότητα και να εκλεγεί. 

Εμείς δεν έχουμε ενδιαφέρον για το προεδρείο, ωστόσο για τη δημαρχιακή, 
θα θέσουμε υποψηφιότητα.  
 Δήμαρχος : Δεν ξέρω εάν πραγματικά είναι τελεσίδικη  η θέση σας να μην 
συναινέσετε σ΄ένα διαπαραταξιακό  προεδρείο, εάν πράγματι είναι τελεσίδικη και 
ειλημμένη  απόφαση, θέλω να εκφράσω τη λύπη μου γιατί σημειολογικά δεν αρχίζει 



καλά αυτή η τετραετία. Πιστεύω έστω και την τελευταία στιγμή να συναισθανθείτε 
όλοι ότι είναι ιδιαίτερα σημαντικό το μήνυμα που δίνει μια συγκρότηση ενός ενιαίου 
και διαπαραταξιακού προεδρείου που στηρίζεται απ΄όλες τις πτέρυγες του Δημ. 
Συμβουλίου . Δεν μπορώ βέβαια προφανώς ούτε να επιβάλλω την άποψή μου, ούτε 
πολύ περισσότερο να υποχρεώσουμε κανένα Δημοτικό Σύμβουλο να ψηφίσει, ή να 
μην ψηφίσει. Αλλά υπάρχει  μία ευθύνη πάντοτε στους επικεφαλής των παρατάξεων 
και πρέπει  να το συνειδητοποιήσετε ότι πρέπει, είναι καλό για την πόλη να 
στείλουμε ένα μήνυμα απ΄ την πρώτη  στιγμή, διάθεσης ενότητας και συνεργασίας. 
 Ποτουρίδης : Εχετε να προτείνετε κάτι καινούργιο κ. Σκουμπόπουλε ή 
επιμένετε στη θέση σας ; 
 Σκουμπόπουλος : Επιμένω στη θέση μου 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων πλειοψηφών δημοτικός σύμβουλος εισηγούμενος 
το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε στο συμβούλιο ότι σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 107 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) διενεργείται την πρώτη Κυριακή του 
Ιανουαρίου, στον πρώτο και στον τρίτο χρόνο της δημοτικής περιόδου, η εκλογή του 
προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, με μυστική ψηφοφορία και με απόλυτη 
πλειοψηφία των παρόντων μελών.  
 Επειδή οι υποψηφιότητες δεν κατατίθενται εκ των προτέρων όπως 
προβλέπεται από τον Κώδικα, έχουν τυπωθεί ως ψηφοδέλτια έντυπα που έχουν τα 
ονόματα όλων και θα επιλέγονται σε κάθε ψηφοφορία αυτά που θα δηλώσουν 
υποψηφιότητα.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Θέλει κανείς να θέσει υποψηφιότητα; Όχι. Υπάρχουν 
ετεροπροτάσεις; 
 Δήμαρχος: Για τη θέση του προέδρου προτείνουμε τον διατελέσαντα πρόεδρο 
στην προηγούμενη θητεία του Δ.Σ τον κ. Κ. Ασλάνογλου. 
 Σκουμπόπουλος: Για τη θέση του προέδρου προτείνουμε τον κ. Θ. 
Σιδηρόπουλο. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν άλλες προτάσεις; Όχι. Αποδέχονται οι προταθέντες τις 
προτάσεις για την υποψηφιότητά τους; 
 Προταθέντες σύμβουλοι: Αποδεχόμαστε. 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων πλειοψηφών δημοτικός σύμβουλος αφού ανέθεσε 
τα καθήκοντα του ειδικού γραμματέα του συμβουλίου στον υπάλληλο του Δήμου 
Ιωάννη Χατζηγιάννη, κάλεσε το συμβούλιο να ορίσει από τα μέλη του δύο 
ψηφολέκτες για τη διενέργεια της εκλογής του προέδρου του σώματος. 
 Ψηφολέκτες ορίστηκαν ομόφωνα οι δημοτικοί σύμβουλοι κ. κ. Γ. 
Ουρσουζίδης και Ε. Λευκοπούλου. 
 Στη συνέχεια αφού οι ψηφολέκτες μοίρασαν σε κάθε σύμβουλο δύο 
ψηφοδέλτια, ένα λευκό και ένα που είχε όλα τα ονόματα των συμβούλων, έμπαινε ο 
κάθε σύμβουλος σε ειδικό παραβάν και ψήφιζε. 
 Αφού τελείωσε η ψηφοφορία ο πλειοψηφών σύμβουλος βοηθούμενος από 
τους δύο ψηφολέκτες άνοιξε την κάλπη και αρίθμησε τα ψηφοδέλτια, ο αριθμός των 
οποίων ήταν 33. Αποσφραγίστηκαν οι φάκελοι και μετρήθηκαν τα ψηφοδέλτια που 
ήταν επίσης 33, εκ των οποίων βρέθηκαν: 32 Έγκυρα, 1 Λευκό και 1 Άκυρο. 
 Μετά τη σχετική διαλογή βρέθηκε ότι ο κ. Κων/νος Ασλάνογλου έλαβε 20 
ψήφους και ο κ. Θεόδωρος Σιδηρόπουλος έλαβε 11 ψήφους. 
 Το Δ.Σ μετά από το παραπάνω αποτέλεσμα της ψηφοφορίας και αφού έλαβε 
υπόψη και τις διατάξεις του άρθρου 107 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 
 

 Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εκλέγει πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας το δημοτικό σύμβουλο 
κ. Κων/νο Ασλάνογλου. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  1  / 1999 

.............................................................................................………............................ 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο   ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  
ΠΛΕΙΟΨΗΦΩΝ 

 ΤΑ  ΜΕΛΗ   

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ Κ. Ασλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   
 Α. Ταραλάς   

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3/2/99 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
  


